
Protokół Nr XXX/09
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 27 stycznia 2009 roku

Otwarcia XXX sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał  Przewodniczący 

Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Tomasz  Rusiecki  o  godzinie  1630 

w Karlińskim Ośrodku Kultury przy ulicy Szczecińskiej 6 w Karlinie. Powitał 

zebranych  radnych  oraz  zaproszonych  gości  (listy  obecności  załączono  do 

protokołu). 

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w  obradach  bierze  udział  14  radnych, 

co  stanowi  ustawową  większość  składu  Rady  i  umożliwia  podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Przewodniczący Rady Pan Rusiecki  stwierdził,  że radni otrzymali porządek 

obrad  dzisiejszej  sesji  i  zaproponował  zmianę,  wycofanie  z  porządku  obrad 

punktu  drugiego,  czyli  sprawozdania  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino 

o pracy międzysesyjnej, aby informacja została przedstawiona na sesji w dniu 

30 stycznia br. przy szerszym gremium, wówczas będą sołtysi, przewdniczący 

Zarządów Osiedli i zaproszeni goście, gdyby informacja została przedstawione 

dziś nie mieliby możliwości jej wysłuchania.. Następnie zwrócił się z  pytaniem, 

czy  są  jeszcze  inne  propozycje  zmian?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone 

zaproponował przyjęcie zmiany w głosowaniu. 

Zmiana  do  porządku  obrad  została  przyjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania.



Przewodniczący Rady Miejskiej  w Karlinie  przedstawił  porządek obrad, 

który został  przyjęty przez  radnych w wyniku jawnego i  jednomyślnego 

głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej.

2. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalnej 
Grupy Działania -,,Siła  w Grupie”.

3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Wolne wnioski i informacje.
5. Odpowiedzi Burmistrza na zapytania i wnioski.
6. Zakończenie XXX sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c 

Pan  Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  protokół 

z XXIX sesji  Rady Miejskiej  w Karlinie  był  wyłożony do wglądu w Biurze 

Rady  i  zwrócił  się  do radnych z  pytaniem, czy  są  do jego treści  uwagi  lub 

wnioski do wniesienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone zaproponował przyjęcie 

go w wyniku jawnego głosowania.

Za  przyjęciem  protokołu  głosowało  13  radnych,  nie  było  głosów 

przeciwnych,  1  radny  wstrzymał  się  od  głosu.  Protokół  Nr  XXIX/09 

z  XXIX sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej w dniu 5 stycznia 2009 

roku został przyjęty.
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Ad. 2

Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino przypomniała, 

że 5 stycznia br., została podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do  Gminy 

Karlino do Stowarzyszenia Lokalnej Grupy działania ,,Siła w Grupie”. Uchwała 

została przesłana do Stowarzyszenia i zaistniała potrzeba wprowadzenia zapisu, 

że Gmina Karlino przystępuje do Stowarzyszenia jako członek zwyczajny na 

czas  nieokreślony,  nie  krótszy  niż  do  momentu  wygaśnięcia  zobowiązań 

wynikających z umów zawartych w ramach realizacji LSR  na lata 2009 – 2015. 

Żeby  nie  było  dwóch  uchwał,  to  została  przygotowana  uchwała  zawierająca 

wszystkie niezbędne elementy i w związku z tym poprzednia zostaje uchylona.  

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zwrócił  się 

z  pytaniem,  czy  była  potrzeba  zwoływania  sesji  nadzwyczajnej,  skoro 

30 stycznia odbędzie się sesja planowana?

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino  odpowiedział, że 

tak, ponieważ w dniu 29 stycznia br. jest ostateczny termin na złożenie wniosku 

na dofinansowanie i nowa uchwała musi być dostarczona również.

Pan Jan Korzeniowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie  zapytał,  czy już 

wiadomo jaka będzie wysokość wpisowego?

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  Pan  Miśko  powiedział,  że  nie  ma 

wpisowego,  ani  składek,  nawet  w  ramach  projektu  znajdują  się  środki  na 

prowadzenie biura. Podkreślił również, że członkami Stowarzyszenia są osoby 

fizyczne. 

Pan  Tomasz  Rusiecki  przedstawił  treść  projektu  uchwały  w  sprawie 

przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania -,,Siła  w Grupie”.
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W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XXX/293/09 

została podjęta.

Ad. 3

Nie zostały zgłoszone żadne interpelacje ani zapytania radnych.

Ad. 4 

Pan Bogdan Piłkowski mieszkaniec Karlina  powiedział,  że nie wie, czy to 

z  powodu cenzury,  ale  w protokole  z  sesji  grudniowej  nie  znalazły  się  jego 

życzenia  dla  Burmistrza,  aby  dotrzymywał  on  swoich  obietnic  wyborczych. 

Druga sprawa dotyczyła oznaczenia ulic, coraz więcej się tabliczek z nazwą ulic 

pojawia, ale ulice mają swój początek i koniec. Byłoby dobrze, jeśli byłoby ich 

więcej,  gdyby  na  ulicach  Słonecznej  i  Ogrodowej  pojawiły  się  z  obu stron, 

powinno  robić  się  wszystko  za  jednym zamachem,  dokładnie,  wówczas  nie 

trzeba byłoby takiej sprawy poruszać. W roku bieżącym będzie realizowanych 

kilka  inwestycji  na  terenie  Karlina,  hala  sportowa,  drogi  na  osiedlu  przy 

domkach  jednorodzinnych  nad  rzeką  i  kanalizacja,  która  będzie  etapami 

wymieniana. Zapytał, czy wszystko jest do końca zgrane, zwłaszcza jeśli chodzi 

o kanalizację.  Jeśli  będą pewne odcinki ulic  zamykane, którędy będzie szedł 

ruch?  Czy  nie  przez  ulicę  Chrobrego,  żeby  dojechać  na  budowę  nad  rzeką. 

Droga Chrobrego jest fatalna. Jeśli byłaby możliwość póki nie ruszyły jeszcze 

prace  na  osiedlu,  czy  nie  można  byłoby  w  pierwszej  kolejności  zająć  się 

odcinkiem  na  ulicy  Kościuszki?  Jeśli  zaczną  się  prace,  to  ruch  na  ulicy 

Chrobrego to nie będą tylko samochody osobowe, ale również duże samochody 

ciężarowe wiozące materiały budowlane  nawet po 20t. Następnie zwrócił się 

z apelem do radnych niezależnych, żeby zainteresowali się sytuacją w ,,mopsie”. 
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Powiedział,  że  z  tego,  co się  orientuje  było kilka spraw,  pracownicy  dostają 

nagany,  dostają  upomnienia,  zostają  zwalniani,  wygrywają  te  sprawy  przed 

Sądem. Ostatnio jedna z pań wygrała sprawę przed Sądem, a teraz się okazuje, 

że tą panią próbuje się zwalniać w ramach redukcji etatów. Nie wie, czy w tej 

instytucji  nie panuje przypadkiem mobbing, czy ktoś się mści w stosunku do 

tych ludzi, którzy od kilku lat toczą proces z władzami w sprawach związanych 

z  fałszerstwem,  czy  nieprawidłowościami  co  potwierdził  Sąd  I  instancji 

w sprawie uchwał Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, 

że  w  odpowiednim momencie  uwagi  będą  rozpatrzone  dziś  lub  w  terminie 

późniejszym. Odniósł  się  też  do  uwagi  dotyczącej  protokołu  i  stwierdził,  że 

protokół to jest  dokument bardzo poważny i  ważny,  na przyszłość dla Pana 

Piłkowskiego przekazał uwagę, iż należałoby rozróżnić życzenia świąteczne od 

obelg  i  inwektyw  i  że  wszystkie  jego  wypowiedzi  nie  będą  umieszczane 

w protokole, bo niektóre wypowiedziane zdania są niezasadne, aby znalazły się 

w protokóle.         

Ad. 5

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino powiedział, że jeśli 

chodzi  o prace związane z kanalizacją to będzie  odpowiedni  harmonogram i 

prace  będą  postępowały  zgodnie  z  nim.  Zamykanie  odcinków  ulic,  aby 

wykonawca mógł wejść na budowę będzie zrobiony projekt organizacji ruchu, 

będą wyznaczone objazdy i  trasy i  zgodnie z tym projektem ruch będzie się 

odbywał. Tabliczki z nazwami ulic będą uzupełniane w odpowiednim czasie, tak 

żeby jeśli ktoś obcy przyjedzie wiedział gdzie się znajduje. 
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Pan  Jan  Korzeniowski  Radny  Rady  Miejskiej  zapytał  dlaczego  nie  ma 

odpowiedzi w sprawie ,,mopsu”? 

Pan Waldemar Miśko  odpowiedział, że to nie było pytanie, tylko informacja 

przekazana do wiadomości i nie do niego tylko do ,,radnych niezależnych”.

Pan Tomasz Rusiecki powiedział, że nic nie wie o podziale w Radzie Miejskiej 

na  radnych  niezależnych  i  zależnych  i  od  kogo  zależnych  lub  niezależnych. 

Rada Karlina charakteryzuje się tym, że nie jest podzielona na kluby, zależnych, 

niezależnych,  na  przynależności  partyjne,  każdy  działa  według  swojego 

sumienia.  Nie  ma  w  karlińskiej  Radzie  formalnego  podziału  na  zależnych 

i niezależnych, jest to wymysł Pana Piłkowskiego. Stwierdzenie, że w ,,mopsie” 

panuje mobbing.

Pan Bogdan Piłkowski zaprzeczył, mówiąc, że to nie było stwierdzenie, tylko 

pytanie.  

Przewodniczący Rady Pan Rusiecki  zwrócił uwagę Panu Piłkowskiemu, aby 

ten nie podnosił głosu.

Ad. 6

Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym 

oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1730 dokonał zamknięcia XXX sesji 

Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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